



47 member States

Albania
Andorra
Armenia
Austria
Azerbaijan
Belgium
Bosnia and Herzegovina
Bulgaria
Croatia
Cyprus
Czech Republic
Denmark
Estonia
Finland
France
Georgia
Germany
Greece
Hungary
Iceland
Ireland
Italy
Latvia
Liechtenstein
Lithuania
Luxembourg
Malta
Moldova
Monaco
Montenegro
Netherlands
Norway
Poland
Portugal
Romania
Russia
San Marino
Serbia
Slovakia
Slovenia
Spain
Sweden
Switzerland
"The former Yugoslav Republic of Macedonia"
Turkey
Ukraine
United Kingdom

05.05.2009

Maud de Boer-Buquicchio to address congress on Council of Europe common legal space in Seville

Date: 7 May 2009

Location: Seville (Spain), University of Seville Law School

Organised by the Spanish Association of International Law Professors and the Universities of Seville and Huelva

Description: To mark the 60th anniversary of the Council of Europe, on 5 May, Spanish international law experts and professors will gather to discuss the "Council of Europe common legal space".

Maud de Boer-Buquicchio, Deputy Secretary General of the Council of Europe, will open the congress on 7 May at 10.00. Marcelino Oreja, who was Secretary General of the organisation between 1984 and 1989, will give the keynote speech. On 8 May, Lluís Maria de Puig, President of the Parliamentary Assembly, will close the meeting together with Fuensanta Coves, President of the Andalusian Parliament.

Contact: Jaime Rodriguez, Council of Europe Press Division
Tel. +33 (0) 90 21 47 04 ; jaime.rodriguez@coe.int

Maud de Boer-Buquicchio ouvrira le Congrès de Séville sur l'espace juridique commun du Conseil de l'Europe

Date : 7 mai 2009

Lieu : Séville (Espagne), Faculté de droit de Séville

Organisée par l'Association espagnole des professeurs de droit international et les universités de Séville et de Huelva

Description : Pour marquer le 60^e anniversaire du Conseil de l'Europe, le 5 mai, des professeurs et des experts espagnols en droit international se réuniront pour discuter de « l'espace juridique commun du Conseil de l'Europe ».

Maud de Boer-Buquicchio, Secrétaire générale adjointe du Conseil de l'Europe, ouvrira le Congrès le 7 mai à 10 heures. Marcelino Oreja, Secrétaire Général de l'Organisation entre 1984 et 1989, prononcera le discours d'orientation. Le 8 mai, Lluís Maria de Puig, Président de l'Assemblée parlementaire, clôturera la réunion avec Fuensanta Coves, Président du Parlement andalou.

Contact : Jaime Rodriguez, Division de la Presse du Conseil de l'Europe
Tél. +33 (0) 90 21 47 04 ; jaime.rodriguez@coe.int